
 Fra: Frode Oddvar Hansen <fohanse@online.no>
 Sendt: onsdag 8. juni 2022 15:52

 Til: axel.pettersen@bym.oslo.kommune.no
 Kopi: Elin Gerd Langsholt; Tore Faller; Eva Hermstad; Grete Marstein; Per 

Gustav Nilsen; Håvard 
Pedersen; Unni Pedersen; tore.faller@gmail.com; Heidi Trøen; Jüse Ulrike; Erik 
Grønvold; Jan Ola Larsen

 Emne: Hvorfor kjøres så mye stein kjøres inn i Huken

Lillomarkas Venner får stadig henvendelser fra markabrukere som lurer på hvorfor
det stadig kjøres inn 
mer stein i søndre del av Huken-området. 

Det ligger nå store berg av steinmasser i området, fra subbus til store 
steinblokker. Dette minner oss om 
tidligere og tilbakelagte tider med innkjøring av store mengder med stein. 

Vi ønsker en forklaring på denne aktiviteten. 

På forhånd takk.  

Lillomarkas Venner 
v/Frode O. Hansen


